
Innkalling og referat – FAU-møte ved Klepp ungdomsskule  
 

Dato og tid for møte:   Rom:   

Møtte:  

Klasse  FAU-representant Kryss 
av 

Vararepresentant  Kryss 
av 

8a  Rose Linda Pedersen (2 år)    

8b  Hilde Grude (2 år) X   

8c  Arild Vik (1 år)    

8d  Pål Pollestad (1 år) X   

9a  Rita Butterworth    

9b Hanne Bloch Valebjørg  X   

9c  Margrete Torland X   

9d Ola Sotnakk  X   

10a  Helene Grude X   

10b  Linda Øvrebø X   

10c      

10d Martin Hove     

Fråvere: Rose Linda Pederson, Arild Vik, Rita Butterworth, Martin Hove 

 

23/24-16  Godkjenning av referat sist møte 

Kva blei bestemt: 

- Referatet vart godkjend 

 

23/24-17  Skulen sine satsingsområde 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Rektor orienterer 

Kva blei bestemt: 

- Held fram med satsingsområda som ein har hatt til no jfr. utviklingsplanen som 

ligg på skulen sine heimesider. 

- Spørsmål om kvifor ikkje karakterar: Det er forska på tre måtar å gje 

tilbakemelding/vurdering på: med karakterar, vurdering utan karakter og med 

tilbakemelding om kva ein kan jobba med, og kombinert vurdering/tilbakemelding 

og med karakter. Forsking syner at korkje karakterar / vurdering med karakter 

ikkje bidreg til meir eller betre læring, medan tilbakemelding utan karakterar gjev 

betre og meir læring. 

Kven tek ansvar: 

- Rektor følgjer opp skulen sine utviklingsområder – og informerer FAU undervegs. 



 

23/24-18  Medlem SU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- FAU må stille medlemar til SU 

- Utvida SU-møte 13. juni kl. 18 

- SU består av tre frå skulen (to lærarar og ein annan tilsett), tre elevar, tre frå FAU 

og ein politikar. 

Kva blei bestemt: 

- Leiar Hanne Bloch Valebjørg stiller. 

- Pål Pollestad stiller.  

- Arild Vik (ikkje til stades) blir oppmoda om å stille. 

- Margrete Torland kan kanskje stille. 

Kven tek ansvar: 

- Hilde Grude spør Arild Vik om å stille 

 

23/24-19 Korleis sikrar me overgang til neste års FAU 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Dei som er valde på to år held fram. 

- Forslag: dei som ynskjer å halde fram med eitt år til, kan det. 

- Viktig med overlapp. 

Kva blei bestemt: 

- Pål Pollestad og Margrete Torland seier seg villige til å ta eitt år til. 

Kven tek ansvar: 

- Klassane som ikkje har representant til FAU må finne representant ved skulestart 
24/25. 

 

23/24-20  Orientering om økonomi 

Informasjon om saka – kva kom fram frå diskusjonen: 

- Det er 40.912 kroner på kontoen til FAU 

Kva blei bestemt: 

- Det er tidlegare vore ytra ynskje frå elevrådet om å kjøpe ein vassautomat til, i dag 

er det to, så eitt trinn manglar. 

- FAU ventar ny vurdering frå elevrådet, men stiller seg positive til å bidra 

økonomisk. 

- Avgangsfest 19. juni kl. 17, 18, 19 og 20. Blomar til avgangselevar og lærarar. 

Foreldre på 10. trinn kjøper inn og FAU betalar.  

Kven tek ansvar:  

- Helene bestiller blomar.  
- Rektor orienterer om talet på lærarar (ca. 8 + 2-5)  og elevar. 
- Skulen tek ansvar for festen elles. 

 

Neste møte   DATO og TID 

 Blei bestemt at siste møte før sommaren avlysast. 

Rektor kallar inn til nytt FAU neste skuleår 

 


